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1. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH - “Zbog aktuelne situacije, odnosno 

neslužbenih informacija da je ponovo, po drugi put, zaustavljena realizacija projekta 

digitalizacije u BiH, prisiljen sam ponoviti inicijativu, te tražim da Vijeće ministara 

BiH dostavi Parlamentarnoj skupštini BiH cjelovitu informaciju o procesu 

digitalizacije u Bosni i Hercegovini (historijat, aktuelna situacija, rokovi i 

perspektive).”  

2. Pitanje postavljeno Ministarstvu komunikacija i prometa BiH – “Zbog čega nisu 

uspostavljena tri produkcijska centra predviđena Zakonom o Javnom RTV sistemu 

BiH, konkretno njegovim čl. 12. i 29.?” 

3. Pitanja postavljena Federalnom ministarstvu energetike, rudarstva i industrije – 

“Tražim da mi dostave odgovore na sljedeća pitanja: 

1) Koliko je novih zaposlenika primljeno u Javno preduzeće Elektroprivreda HZ Herceg 

Bosne u mandatu aktuelne uprave, i to: 

a)  u stalni radni odnos i  

b) na ugovor o djelu, odnosno na privremene i povremene poslove? 

    2)  Kakva je bila procedura njihovog prijema (sa ili bez javnog konkursa i sl.)? 

    3)  Kakvi su rezultati poslovanja ovog preduzeća u protekloj godini?” 
 


